

PROJET COMPLEMENTAIRE D'ASSAINISSEMENT PLUVIAL
DURABLE DE LA VILLE DE YAOUNDE (PCADY)

CELLULE D'EXECUTION DU PROJET

COMMUNIQUE RADIO/PRESSE

COMMUNIQUE N° 086 /C/CUY/SG/PCADY/SPM/ASPM DU 29 JAN 2025
PORTANT PUBLICATION DU RÉSULTAT DE LA CONSULTATION DES FOURNISSEURS (DCF)
N°1116/DCF/CUY/SG/PCADY/CSPM/SPM/ASPM DU 13 NOVEMBRE 2024 POUR LA FOURNITURE ET L'INSTALLATION
DES EQUIPEMENTS INFORMATIQUES A LA CELLULE D'EXECUTION DU PROJET COMPLEMENTAIRE
D'ASSAINISSEMENT PLUVIAL DURABLE DE LA VILLE DE YAOUNDE (PCADY)

Le Maire de la Ville de Yaoundé communique :
Conformément aux dispositions de la Consultation des Fournisseurs (DCF)
N°1116/DCF/CUY/SG/PCADY/CSPM/SPM/ASPM du 13 novembre 2024 pour fourniture et l'installation des équipements
informatiques à la Cellule d'Exécution du Projet Complémentaire d'Assainissement Pluvial Durable de la Ville de Yaoundé
(PCADY), le résultat de l'évaluation des offres des soumissionnaires se présente comme suit :

SOUSSIONNAIRE RETENU				
Lot	Entreprise	Montant HT en chiffre (en FCFA)	Montant TTC en chiffre (en FCFA)	Délai (jours)
Unique	INTEK SARL	37 706 400	44 964 882	30 jours

SOUSSIONNAIRES NON RETENUS		
N°	NOMS DES SOUSSIONNAIRES	MOTIFS D'ÉLIMINATIONS
01	PSPE SARL	Offre rejetée à l'examen de la qualification. en effet le soumissionnaire n'a pas fourni l'autorisation du fabricant du revendeur AITEK Delivering Technology et la preuve de la fourniture des licences nominatives (PCADY) Microsoft office CSP conformément aux exigences des critères de qualification de la page 11 des données particulières de la consultation des fournisseurs.
02	CONNECT S.A	offre rejetée à l'examen de la qualification. en effet le soumissionnaire n'a pas fourni l'autorisation du fabricant du distributeur agréé DEVEA et la preuve de la fourniture des licences nominatives (PCADY) Microsoft office CSP conformément aux exigences des critères de qualification de la page 11 des données particulières de la consultation des fournisseurs.

L'entreprise INTEK SARL est invitée à se présenter à la Cellule d'Exécution du Projet Complémentaire d'Assainissement Pluvial Durable de la Ville de Yaoundé sise au carrefour Oyom-Abang, 1^{er} étage de l'immeuble abritant les anciens locaux de la Mairie de Yaoundé 7^{ème}, dès publication du présent communiqué.

Les soumissionnaires n'ayant pas été retenus sont priés de passer retirer leurs dossiers soumissions au secrétariat du PCADY sous quinzaine, dès publication du présent communiqué.

Passé ce délai, elles seront détruites.



LE MAIRE DE LA VILLE DE YAOUNDE

MESSI ATANGANA Luc



COMPLEMENTARY PROJECT FOR SUSTAINABLE RAINWATER SANITATION IN THE CITY OF YAOUNDE (PCADY)



PROJECT IMPLEMENTATION UNIT

PRESS RELEASE

PRESS RELEASE No 086 /C/CUY/SG/PCADY/SPM/ASPM OF 29 JAN 2025
RELATING TO THE PUBLICATION OF THE RESULT OF THE CONSULTATION OF SUPPLIERS (DCF) No 1116/DCF/CUY/SG/PCADY/ CSPM/SPM/ASPM OF NOVEMBER 13, 2024 FOR THE SUPPLY AND INSTALLATION OF COMPUTER EQUIPMENT FOR THE YAOUNDE CITY SUSTAINABLE RAINWATER SANITATION SUPPLEMENTARY PROJECT IMPLEMENTATION UNIT (PCADY).

The Yaounde City Mayor hereby communicates:

In accordance with the provisions of the Consultation of Suppliers (DCF) No.1116 / DCF / CUY / SG / PCADY / CSPM / SPM/ASPM of november 13, 2024 for the for the supply and installation of computer equipment for the Implementation Unit of the Complementary Project for Sustainable Rainwater Drainage of the City of Yaoundé (PCADY), the result of the evaluation of the bidders' offers is as follows:

SUCCESSFUL BIDDER				
Lot	Company	Amount excluding tax in figures (in CFAF)	Amount including tax in figures (in CFAF)	Deadline (days)
Single	INTEK SARL	37 706 400	44 964 882	30 jours

UNSUCCESSFUL BIDDERS		
No	NAMES OF BIDDERS	REASONS OF ELIMINATION
01	PSPE SARL	Offer rejects at the examination of the qualification. Indeed, the bidder did not provide AITEK manufacturer's authorisation. In addition, the bidder did not justified he we supply nominated Microsoft Office Licences according to the qualification criteria, page 11 of the Particular Datas of the Consultations Files.
02	CONNECT S.A	Offer rejects at the examination of the qualification. Indeed, the bidder did not provide DEVEA manufacturer's authorisation. In addition, the bidder did not justified he we supply nominated Microsoft Office Licences according to the qualification criteria, page 11 of the Particular Datas of the Consultations Files.

The company INTEK SARL is invited to contact the Implementation Unit of the Complementary Project for Sustainable Rainwater Sanitation in the City of Yaounde located at the Oyom-Abang junction, 1st floor of the building housing the former premises of the Yaoundé 7th City Hall, as soon as this press release is published.

Unsuccessful bidders are requested to collect their bid files from the PCADY secretariat within two weeks, as soon as this press release is published.

After this deadline, they will be destroyed.



THE YAOUNDE CITY MAYOR

MESSI ATANGANA Luc